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SKUPSTINA CRNE GORE

Na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine Cme Gore, postavljam
sledece pitanje predsjedniku Vlade Cme Gore, gospodinu Milojku Spajicu:

Postovani predsjednice Vlade,

Kao sto znate, najavljen je dolazak trgovinskog lanca „Lidr’ u Beranama,

cemu se radujemo, vjerujuci da ce njihov dolazak otvoriti prostor za nova radna

mjesta, kao i unapredenje konkurentnosti u sektoru trgovinskih lanaca.

Medutim, na lokaciji koja je predvidena za izgradnju megamarketa nalazi se

veiiki broj trgovinskih radnji koje ce se rusiti, cime je njihovo poslovanje
ugrozeno, a time i egzistencija porodica koje zive od ovih malih privrednih

subjekata. Da li ce se Vlada ukljuditi u rjesavanje problema privrednika iz
Berana?

OBRAZLOZENJE:

Obrazlozenje cu dati na samoj sjednici Skupstine.

Poslanik,
Amer Smailovic
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POSLANICKO PITANJE

Postovani predsjednice Vlade,

Kao sto znate najavljen je dolazak trgovinskog lanca „Lidl" u Beranama,

cemu se radujemo, vjerujuci da ce njihov dolazak otvoriti prostor za

nova radna mjesta, kao i unapredenje konkurentnosti u sektoru

trgovinskih lanaca. Medutim, na lokaciji koja je predvidena za izgradnju

meagamarketa nalazi se veliki broj trgovinskih radnji koje ce se rusiti,

cime je njihovo poslovanje ugrozeno, a time i egzistencija porodica koje

zive od ovih malih privrednih subjekata. Da ii ce se Vlada ukljuciti u

rjesavanje problema privrednika iz Berana?

Obrazlozenje cu dati na samoj sjednici Skupstine.

ODGOVOR

Uvazeni poslanice.

U potpunosti razumijem borbu malih privrednika za opstanak na sve

izazovnijem trzistu i u uslovima konkurentnosti koji kontinuirano

izazivaju zanatlije, porodicne biznise i predstavnike male privrede

uopste.
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]ednako tako mi je u potpunosti jasna i situacija u Beranama u kojoj

jedan broj malih privrednika ocekuje rjesenje za opstanak svog

poslovanja usljed dolaska njemackog trgovinskog lanca LIDL u ovu

sjevernu opstinu.

Stoga, uvazeni poslanice, pozdravljam Vase interesovanje da govorimo

0 ovoj temi kako bi pravilno adresirali probleme i pokusali da

usmjerimo proces iznalazenja rjesenja.

U tom smislu, veoma je vazno naglasiti da je Vlada Crne Gore na zahtjev

Opstine Berane 2022. godine dala prethodnu saglasnost Opstini za

otudenje nepokretnosti. Shodno vazecoj regulativi Opstina je sprovela

postupak otudenja nepokretnosti ciji je ishod bio prodaja iste

kompaniji LIDL. Dakle, rijec je o zakonitoj proceduri u kojoj je ova

kompanija stekla imovinsko pravo na predmetnoj parceli.

Imajucu u vidu da ii to vrijeme nijesam bio u izvrsnoj vlasti ne mogu
znati kako je doslo do izbora bas ove lokacije niti da li je Opstina tom
priiikom imala dijalog sa lokalnim stanovnistvom koje moze imati

eventualne posljedice usljed donosenja ovakve odluke.

Sa druge strane vrio sam od pocetka mandata posvecen priviacenju

novih investitora u Crnu Goru, pa izmedu ostalog i za stvaranje uslova

za skori pocetak realizacije investicija poput one za koju se opredijelio

ovaj njemacki trgovinski lanac.

Stoga je od sustinske vaznosti da razumijemo da sve opstine sa lokalnog

nivoa, kao sto imaju vrlo jasno definisana prava - imaju i obaveze,

posebno prema pitanjima lokalnog stanovnistva. Ne postoji i ne moze

biti gradacije odgovornosti u kojoj su opstine malo vise ili malo manje

nadlezne. One su duzne da se have problemima gradana i da pronalaze
rjesenja.

U slucaju da ona zahtijevaju i podrsku sa nivoa Vlade, budite sigurni da

ta podrska nece izostati. Niti u ovom niti u bilo kom drugom slucaju.

Svakako, posebno naglasavam da je potrebno voditi racuna o cinjenici

da u ovom slucaju ne smiju biti ugrozena ni prava kompanije LJDL koja

je u zakonitoj proceduri dosla do vlasnistva nad ovom parcelom.



Dakle, u okolnostima kakve jesu, ocekujemo da Opstina Berane u

dijalogu sa gradanima dode do alternativnog rjesenja, a Vlada ce, u

slucajii da za to postoji potreba i osnov, biti spremna da u mjeri

moguceg pruzi neophodnu podrsku.

S postovanjem.

PREDSJEDNIK




